

Västra Scoutdistriktets styrelse  
§ 1 - 17

Anna Christensen, Johanna Larsson, Malin Elfversson, Carl "Kalle" Persson och Gunnel Johansson deltog i mötet, som hölls via Skype.	Närvarande
Ordföranden Anna öppnade mötet.	§ 1 Mötet öppnas
Föreslagen dagordning godkändes utan ändringar.	§ 2 Godkännande av dagordning
<b>Rapporter</b>  <b>Inför FM – möte 13 maj</b> Johanna rapporterade att mötet genomfördes digitalt och att 12 personer deltog. Två personer var inte från Göteborgsområdet. Mötet bollade många idéer, man diskuterade bl.a. vilken prägel som ska sättas på förbundsmötet.  Flera lokaler är redan preliminärbokade av Eva Kilnäs, men möteslokalen, Råda rum, ska bokas av vårt scoutförbund.  Gruppen som hittills deltagit i planeringen vill tills vidare avvakta med att utse en formell FM kommitté. Detta för att lämna öppet för fler att engagera sig.  Ing-Britt Lindblad och Mia Södergren gör en tidplan till nästa möte och Carl Persson ska se över vilka poster som en FM budget bör innehålla. Johanna publicerar mötesanteckningar på distriktets grupp på Facebook. Nästa möte hålls den 24 juni.  <b>Västra Klumpen - möte 14 maj</b> Anna rapporterade att ca 11 deltagare träffades via Zoom. Från NSF deltog Elin Martinsson, Ing-Britt Lindblad och Anna Christensen.  Lägesrapport från scoutdistrikten. Många upplever att kårerna har många scouter på sina aktiviteter. Större hajker och läger har ställts in. En oro finns för vad som kommer hända med regionbidragen. En förfrågan har gjorts till Scouterna nationellt om en skrivelse angående detta, som kan skickas ut till respektive region via distriktsordförandena.  Vårt distrikt erbjöds att delta med någon programpunkt på Utbildningshelg Väst, som kommer att gå av stapeln i februari 2021 på Flämslätt i Skaraborg.  <b>Ordförandeträff för kårer och distrikt inom NSF – 9 maj</b> Johanna rapporterade att förbundets aktivitetsbidrag kommer att betalas ut med samma summa som förra året, eller mer om kåren har fler aktiviteter. De flesta kårer tycker att verksamheten flyter på bra. Det diskuterades kring hur man tänker kring läger i sommar.  <b>Nya riktlinjer från Folkhälsomyndigheten</b> Anna rapporterade att små läger med färre än 50 deltagare uppmuntras. Detta öppnar för läger på kår- eller avdelningsnivå.  <b>Styrelsen beslöt att</b> Notera rapporterna	§ 3 Rapporter

AC

Västra Scoutdistriktets styrelse  
§ 1 - 17

<p><b>Distriktsmärke</b> Malin rapporterade att tygmärken nu är beställda och kommer att levereras i juni.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Distriktsmärkena om möjligt bör delas ut på Distriktslägret i september.</p>	
<p><b>FM 2021</b></p> <p>Styrelsen diskuterade hur planeringsarbetet bör drivas vidare. Flera personer tar redan nu ansvar för olika delar.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Eva Kilnäs har rätt att boka resurser som behövs för FM, t.ex. lokaler, i Västra Scoutdistriktets namn.</li><li>• Johanna fortsätter driva planeringsarbetet framåt.</li><li>• Johanna kontaktar Förbundsstyrelsen och meddelar att vi ännu inte kommer att utse en FM kommitté.</li></ul>	<p>§ 4 Förbundsmöte, FM 2021</p>
<p><b>Utbildningshelg i Väst, NSF</b></p> <p>Johanna rapporterade att hon nu fått efterfråga uppdagsbeskrivning, med riktlinjer för Utbildningshelg i Väst.</p> <p>Kurslokal, logi och mat ska ordnas. Sex olika kurser ska köras parallellt, med totalt 40-50 deltagare. Deltagaravgiften ska vara 600 kr, vilket innebär ett enkelt boende och ideell kökspersonal. Ekonomiska ramar finns.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Utbildningshelgen ska genomföras den 17-18 oktober. (Detta datum godkändes av LÄR, genom Linn Snöström.)</li><li>• Distriktsstyrelsen ska försöka hitta arrangörer.</li><li>• En förfrågan ska sändas ut till distriktets medlemmar över 18 år, som finns registrerade i eBas. Uppdragsbeskrivningen ska bifogas.</li><li>• Gunnel ansvarar för att sända ut förfrågan.</li></ul>	<p>§ 5 Utbildningshelg NSF</p>
<p><b>Distriktsläger Ransberg</b></p> <p>Hur kan lägret göras ännu bättre? Hur kan man göra så att fler kan vara med?</p> <p>Kalle kom med flera förslag:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Tydligare information att kårer kan välja annat boende än tält, t.ex. inomhus i rum eller golvförläggning i Ladan.</li><li>• All mat görs gemensamt, så kåren behöver inte tillaga någon mat.</li><li>• Utökad information om program och hur lägret kommer att gå till.</li></ul> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Arrangörerna ombeds ta till sig förslagen ovan, inför planeringen av distriktslägret.</p>	<p>§ 6 Distriktsläger Ransberg</p>

AC

Västra Scoutdistriktets styrelse  
§ 1 - 17

<p><b>Feel Good-dag – 29 augusti</b></p> <p>Malin rapporterade att arrangörerna inte har börjat detaljplanera ännu. Programmet för dagen blir troligen detsamma som år 2019. Man avvaktar aktuella direktiv från myndigheterna.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att Godkänna rapporten</b></p>	<p>§ 7 Feel Good-dag</p>
<p><b>Inför Demokratijamboréen – möte 13 november</b></p> <p>Mötet ska genomföras digitalt. Styrelsen diskuterade olika verktyg för digitala möten. Mötet ska man kunna nås via en webbläsare.</p> <p>Lifesize fungerade bra under förbundets digitala möte 9 resp. 16 maj. Man såg många deltagare, kunde räcka upp handen för att t.ex. begära ordet eller rösta. Viktigt att före mötet sända ut info om hur man stänger av mikrofonen, begär ordet, mm.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Lifesize ska användas för det digitala mötet.</li><li>• Gunnel är ansvarig för tekniken samt info om uppkoppling, mm.</li><li>• Gunnel utreder om vi kan få gratis tillgång till Lifesize för många deltagare – eller om vi behöver betala för ett kortare abonnemang.</li><li>• Johanna och Anna planerar och håller i mötet. De förbereder bl.a motioner och förslag som är viktiga för vårt distrikt och våra kårer.</li><li>• Agenda för mötet 13/11 publicera via Facebook i förväg.</li></ul> <p><b>Om Demokratijamboréen ”DJ” genomförs helt digitalt</b></p> <p>VoteIT kommer då troligen att användas till presentationer, diskussioner och omröstningar. Det blir viktigt att innan DJ debattera och lägga förslag via VoteIT. Vi kan den 13/11 diskutera att samordna distriktets debattinlägg - om många kårer i distriktet har samma åsikt i en fråga.</p>	<p>§ 8 Inför Demokratijamboréen</p>
<p><b>Ekonomisk situation</b></p> <p>Kalle loggade in på internetbanken och visade status på distriktets bankkonton. Där fanns ungefär samma belopp som i april.</p> <p>Kalle rapporterade att det i dagsläget inte är aktuellt att flytta distriktets tillgångar från bankkonton till annan typ av placering.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att Godkänna rapporterna</b></p>	<p>§ 9 Ekonomisk situation</p>

AC



Västra Scoutdistriktets styrelse  
§ 1 - 17

<p><b>Policy angående bidrag till kårers fastigheter</b></p> <p>Styrelsen diskuterade om en policy behöver tas fram. I distriktets årsmötesprotokoll år 2020 finns kårernas åsikter i frågan dokumenterade samt tydliga riktlinjer för beslut.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Använda Distriktsårsmötesprotokollets text som riktlinjer för beslut, om en kår ansöker om bidrag till en fastighet eller liknande.</p>	<p>§ 10 Bidrag till kårers fastigheter</p>																																						
<p><b>Kårfaddrar - kontakt med kårerna i distriktet</b></p> <p><b>Styrelsen utsåg följande kårfaddrar:</b></p> <table data-bbox="311 757 901 1370"><tr><td>Angered:</td><td>Gunnel</td></tr><tr><td>Borås:</td><td>Anna</td></tr><tr><td>Dals-Ed:</td><td>Gunnel</td></tr><tr><td>Glasberget:</td><td>Johanna</td></tr><tr><td>Jonsered:</td><td>Anna</td></tr><tr><td>Kinnarumma:</td><td>Gunnel</td></tr><tr><td>Källered-Lindome:</td><td>Ingen kontaktperson i nuläge</td></tr><tr><td>Mölnlycke:</td><td>Malin</td></tr><tr><td>Nossebro:</td><td>Malin</td></tr><tr><td>Reftele:</td><td>Anna</td></tr><tr><td>Skarstad-Hällum:</td><td>Gunnel</td></tr><tr><td>Skene:</td><td>Anna</td></tr><tr><td>Skövde-Skulptorp:</td><td>Malin</td></tr><tr><td>Stora Levene:</td><td>Johanna</td></tr><tr><td>Timmersdala:</td><td>Johanna</td></tr><tr><td>Trollhättan:</td><td>Anna</td></tr><tr><td>Utby:</td><td>Malin</td></tr><tr><td>Varberg:</td><td>Anna</td></tr><tr><td>Ätran:</td><td>Anna</td></tr></table> <p><b>Styrelsen beslöt att</b></p> <ul data-bbox="268 1440 1034 1601" style="list-style-type: none"><li>• Malin skapar en mailadress för distriktsstyrelsen.</li><li>• Malin skapar mha. styrelsens mailadress ett Google Drive-konto som alla i styrelsen får tillgång till.</li><li>• Rapporter från kontakter med kårer ska sparas på styrelsens Google drive-konto.</li></ul>	Angered:	Gunnel	Borås:	Anna	Dals-Ed:	Gunnel	Glasberget:	Johanna	Jonsered:	Anna	Kinnarumma:	Gunnel	Källered-Lindome:	Ingen kontaktperson i nuläge	Mölnlycke:	Malin	Nossebro:	Malin	Reftele:	Anna	Skarstad-Hällum:	Gunnel	Skene:	Anna	Skövde-Skulptorp:	Malin	Stora Levene:	Johanna	Timmersdala:	Johanna	Trollhättan:	Anna	Utby:	Malin	Varberg:	Anna	Ätran:	Anna	<p>§ 11 Kårfaddrar – kontakter med kårerna i distriktet</p>
Angered:	Gunnel																																						
Borås:	Anna																																						
Dals-Ed:	Gunnel																																						
Glasberget:	Johanna																																						
Jonsered:	Anna																																						
Kinnarumma:	Gunnel																																						
Källered-Lindome:	Ingen kontaktperson i nuläge																																						
Mölnlycke:	Malin																																						
Nossebro:	Malin																																						
Reftele:	Anna																																						
Skarstad-Hällum:	Gunnel																																						
Skene:	Anna																																						
Skövde-Skulptorp:	Malin																																						
Stora Levene:	Johanna																																						
Timmersdala:	Johanna																																						
Trollhättan:	Anna																																						
Utby:	Malin																																						
Varberg:	Anna																																						
Ätran:	Anna																																						
<p><b>Kontakt med distriktets verksamhetsutvecklare</b></p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Anna håller kontakten med Elin Martinsson.</p>	<p>§ 12 Kontakt med Verksamhetsutvecklare</p>																																						

AC

Västra Scoutdistriktets styrelse  
§ 1 - 17

<p><b>Utökat samarbete med övriga Scouter i regionen</b></p> <p>Anna rapporterade att Scouternas utbildningshelg i Väst blir 6-7 feb 2021. Vårt distrikt har blivit ombedda av Regionala utbildningsgruppen och Arrangemangsteamet att hålla i en workshop under den helgen. Det kan t.ex. handla om drogfrågan eller liknande.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Senare i år ta upp frågan vem eller vilka som kan hålla i denna workshop.</p>	<p>§ 13 Utökat samarbete med övriga scouter i regionen</p>
<p><b>Kommunikation angående distriktsstyrelsens arbete</b></p> <p>En liten notis eller referat från styrelsens möten behövs. Då kan information nå fram lite enklare, för inte många läser våra protokoll. Infor sprids via FB gruppen.</p> <p>Ansvar kan rotera och vi utser en person per möte. Denna gång skriver Gunnel. Anna lägger in i dagordningen så vi väljer detta tidig nästa gång.</p>	<p>§ 14 Kommunikation ang. distriktsstyrelsens arbete</p>
<p><b>Övriga frågor</b> Inga övriga frågor togs upp.</p>	<p>§ 15 Övriga frågor</p>
<p><b>Nästa möte</b> Torsdag 13 augusti på kvällstid. Plats beslutas senare via mail.</p>	<p>§ 16 Nästa möte</p>
<p>Ordföranden Anna tackade deltagarna och förklarade mötet avslutat.</p>	<p>§ 17 Mötet avslutas</p>

Skövde 2020-05-24

Gråbo 2020-0524

Vid pennan

*Gunnel Johansson*

Gunnel Johansson

Justerat

Anna Christensen

